
Bästa medlemmar !
Här kommer en enkel ekonomisk plan för resten utav 2023.
Våra planer har alltid varit att vi skall ha ekonomiska medel för att klara hyran, med 2 års
hyra på banken alltid.
Nu när vi har flyttat till den nya lokalen så blir vår plan att alltid ha minst 2 års hyra på kontot.
Vi ämnar nu även kunna hjälpa våra medlemmar med olika utbildningar, läger och tävlingar
förutsatt att medlemsantal blir ungefär samma som intagen under årens lopp.
Vi måste fortfarande söka medel från de olika instanserna som finns för olika projekt.
Dessa instanser är SISU ,Sparbankerna och olika sponsorer.
Vi kommer att ha ett antal inköp under åren som kommer att förnya och förbättra, för våra
medlemmar.
Träningsmetoder kommer att förändras lite i.om de olika utbildningar som våra instruktörer
kommer att gå.
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